
Vragen aan de Wethouders. 

Forum 7 februari 2023

Onze fractie heeft de volgende vragen aan het college:

1) Vraag over de verkeersveiligheid in de wijk Steenvoorde-Zuid.
                   https://www.rodi.nl/rijswijk/328712/bewoner-wil-hoge-verkeersdrempels-voor-racebaan-
aletta-jacobstr

2) Bewoners van de Sterflats klagen nog steeds over de te grote bomen achter die flats (Petronella 
Voûtestraat/Hendersonstraat). Wanneer worden deze grote bomen een keer gesnoeid, 
onderhouden en beheerd? (lees de eerdere artikel 44 vragen)

3) Onze fractie heeft signalen ontvangen (van de inwoners) dat de wijken/straten in heel 
Steenvoorde steeds gebruikt wordt als opslagruimte voor bouwmachines, werktuigen (mini 
bouwkranen, hoogwerkers…) en bouwcontainers. Bent u hiervan op de hoogte? Wat gaat u 
hieraan doen?

Fractie G&R
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